
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 31 august 2023 

Astăzi, 31 august 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul Buzau,  
s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată conform prevederilor art. 
133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei Podgoria, dl. Chiru 

Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
180 din 25.08.2023. 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,  

se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi se constată că din 

totalul de 12 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 11 consilieri locali- 

doamna consilier Gheorghe Emilia – Luminita-fiind invoita de catre domnul Primar.  

La şedinţă de astazi mai participă: viceprimarul comunei – Iorga Damian si 
secretarul general al comunei Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de doamna consilier David Rodica. 

In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general al comunei 

supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 31.07.2023. Consilierii 
locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  consiliului local, să conteste 

conţinutul procesului-verbal şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în 
şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul 

procesului-verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor exprimate în 
şedinţa anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, supune spre aprobare 

procesul-verbal mentionate anterior, respectiv, cel din data 31.08.2023 aprobat în 
unanimitate de către membrii Consiliului local prezenţi la şedinţă cu 11(unsprezece) 
voturi „pentru” si 0 voturi „abtineri” , 0 voturi voturi “impotriva”; 

 
Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 31.08.2023, ordine 
de zi ce cuprinde : 

 



                                                                                                   

1.  Proiect de hotarare privind aprobarea Planului local de actiune 

privind accesul tinerilor la pozitii decizionale in administratia publica locala 

din cadrul proiectului :Construim comunitati si oameni prin dialog structurat 

si participare publica”; 

 Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius - Viorel 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei corespunzatoare 

pierderilor de apa din sistemul de alimentare cu apa al comunei Podgoria, 

judetul BUZAU; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius - Viorel 

   
3. Proiect de hotarare  privind darea in administrare si exploatare a 

serviciului public de alimentare cu apa si a sistemului public de alimentare cu 

apa – catre serviciul de interes local, specializat, cu personalitate juridica, 

organizat in subordinea consiliului local al comunei PODGORIA, judetul BUZAU: 

“CONSILIUL LOCAL PODGORIA – SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE”; 

           Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius – Viorel 
 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru prestarea unor 

servicii conexe serviciului public de alimentare cu apa si de canalizare al 

comunei Podgoria, judetul Buzau, de catre operatorul serviciului public 

„CONSILIUL LOCAL PODGORIA – SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE” 

 Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 5. Proiect de hotarare privind stabilirea perioadei de reglementare 

economica a serviciuli de alimentare cu apa organizat la nivelul U.A.T. comuna 

PODGRIA, judetul Buzau; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea activitatii desfasurate de 

asistentii personali ai persoanelor cu handicap grav, pe semestrul I – 2023;  

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 7. Proiect de hotarare privind neasumarea responsabilitatiii Unitatii 

administrativ - teritoriale – comuna Podgoria a organizarii si derularii 

procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor -  cadru pentru achizitia 

produselor, precum si a contractelor/acordurilor -  cadru de prestare a 

serviciilor pentru derulrea masurilor educative, aferente Programului pentru 

scoli al Romaniei pentru anii scolari 2023-2024, 2024-2025,2025-2026 si 

2026-2027; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 8. Proiect de hotarare privind aprobarea Politicii educationale Edu-Forte si 

a Planului de masuri- implementarea educatiei nonformale in curricula 



                                                                                                   

formala – in cadrul proiectului Tinerii si societatea civila – mecanis de 

dezvoltare locala, SIPOCA 987 Cod SMIS 150960; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 9. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de 

venituri si cheltuieli al comunei Podgoria, pe luna AUGUST 2023. 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 11 (unsprezece) voturi 

pentru, 0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

 
Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, este de parere ca trebuie transparentizata activitatea, referindu-se 

la pagina Primariei, care e deficitara. Reaminteste ca domnul primar considera  

strategia ca fiind o foaie si ca nu ne trebuie; acum ne este necesara?! 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, intervine si arata, ca aceasta 

documentatie va fi integrata in viitor,in strategie,  la acest moment nefiind actualizata 

sau intocmita. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea Planului local de 

actiune privind accesul tinerilor la pozitii decizionale in administratia publica locala din 

cadrul proiectului :Construim comunitati si oameni prin dialog structurat si participare 

publica” - fiind admis in forma initiata cu 10 voturi “pentru”, 1 vot “abtinere” (Dl. 

Gheorghe Adrian) si 0 voturi “impotriva” . 

Cu privire la cel de-al doilea proiect de hotarare, domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, considera, ca la pierderile de apa, 19% este foarte mult. Intreaba 

cate pierderi are o retea in anul 2022. 

Domnul Vlad Danut, sef serviciu Apa Canalizare Salubrizare, ii raspunde, ca 

oficial este de 10% si ca s-a ajuns la 19% din cauza faptului ca au fost multe avarii. 

Stie ca sistemul trebuie imbunatatit, insa ne lovim de partea tehnica. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, este de parere ca trebuie intocmit 

dosar penal celor care  fura apa, cumva trebuie sa stopam aceasta infractiune, sa 

incepem de undeva. 

Doamna consilier PNL, David Rodica, crede ca trebuie remediata situatia. 

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, intreaba care este consumul de apa 

la sere; dupa mult timp, in aceasta vara au avut apa pentru consum. 

Domnul Vlad Danut, ii raspunde, ca la sere, consumul de apa este foarte mic. 

Spune, ca de cand s-a montat contorul acolo, am avut apa si sistemul face fata. 



                                                                                                   

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba de unde incepe teava 

deficitara. 

Domnul Vlad Danut, ii raspunde, ca teava deficitara incepe de la punctul Piron, 

pana la intersectia drumului cu d-na Frosa. 

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, informeaza, ca la Tamboiesti, 

canalizarile sunt dincolo de sant si este foarte bine. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, este de parere, ca acest lucru se va 

putea face si la noi, atunci cand se va realiza canalizarea catre Cotatcu. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, concluzioneaza, ca suntem ultima 

comuna din judet, toate celelalte au evoluat, au implementat proiecte, doar noi nu mai 

reusim sa atragem fonduri . 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, spune, ca santurile dau bine, dar 

trotuarul nu e folosit. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  al doilea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea cotei 

corespunzatoare pierderilor de apa din sistemul de alimentare cu apa al comunei 

Podgoria, judetul BUZAU- fiind admis in forma initiala cu 11 voturi “pentru”, 0 voturi 

“abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

Cu privire la cel de-al treilea proiect de hotarare, domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, arata,  ca la art. 12 lit. A este inscris * ...provocat  de un 

cutremur .... eruptia unui vulcan* , nu crede ca este cazul, trebuie eliminata aceasta 

expresie  fiind inadecvata pentru noi si nereala.  

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, este de parere, ca se poate trece acest 

termen, pentru ca avem vulcani in zona. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la al treilea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind darea in administrare si 

exploatare a serviciului public de alimentare cu apa si a sistemului public de alimentare 

cu apa – catre serviciul de interes local, specializat, cu personalitate juridica, organizat 

in subordinea consiliului local al comunei PODGORIA, judetul BUZAU: “CONSILIUL 

LOCAL PODGORIA – SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE” - fiind admis in 

forma initiata cu 11 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

In privinta celui de-al patrulea proiect de hotarare, domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, referitor la Anexa 1, cu privire la bransamentul de apa, acesta este 

250 lei, cu asfalt sau fara asfalt. Apreciaza ca  ar trebui sa fie o diferenta intre 

acestea.  

Domnul Vlad Danut, sef serviciu Apa canalizare salubrizare, ii raspunde ca 

suma reflecta pretul fara interventie la asfalt; de aceea sunt stabilite la acelasi nivel. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la al patrulea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru 



                                                                                                   

prestarea unor servicii conexe serviciului public de alimentare cu apa si de canalizare al 

comunei Podgoria, judetul Buzau, de catre operatorul serviciului public „CONSILIUL 

LOCAL PODGORIA – SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE”- fiind admis in 

forma initiala cu 11 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

Referitor la cel de-al cincilea proiect de hotarare, domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, intreaba daca este constituit un fond de solidaritate. 

Domnul Vlad Danut, sef serviciu Apa canalizare salubrizare, ii raspunde ca 

nu este inca constituit acest fond. 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, este de parere ca este un fond  de 

solidaritate este necesar,putand apela la acesta si rezolva unele probleme care se vor 

ivi.  

Domnul Vlad Danut, sef serviciu Apa canalizare salubrizare, completeaza si 

arata, ca acest fond este o garantie. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la al cincilea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind stabilirea perioadei de 

reglementare economica a serviciuli de alimentare cu apa organizat la nivelul U.A.T. 

comuna PODGRIA, judetul Buzau - fiind admis in forma initiala cu 11 voturi “pentru”, 0 

voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

Nefiind discutii referitoare la al saselea punct aflat pe ordinea de zi, se supune la 

vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea activitatii desfasurate de 

asistentii personali ai persoanelor cu handicap grav, pe semestrul I – 2023- fiind admis 

in forma initiala cu 11 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

In privinta celui de-al saptelea proiect de hotarare, domnul consilier PSD, 

Pricopi Ionel, spune, ca in fiecare an Consiliul Judetean a tinut licitatii in acest sens. 

Mentioneaza, ca scolile se ocupa, documentatia este extrem de stufoasa, insa, 

calitatea produselor lasa de dorit. Ar fi mai buna o masa calda, dar nu avem 

infrastructura. 

Nefiind discutii referitoare la al saptelea punct aflat pe ordinea de zi, se supune 

la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind neasumarea responsabilitatiii Unitatii 

administrativ - teritoriale – comuna Podgoria a organizarii si derularii procedurilor de 

atribuire a contractelor/acordurilor -  cadru pentru achizitia produselor, precum si a 

contractelor/acordurilor -  cadru de prestare a serviciilor pentru derulrea masurilor 

educative, aferente Programului pentru scoli al Romaniei pentru anii scolari 2023-2024, 

2024-2025,2025-2026 si 2026-2027- fiind admis in forma initiala cu 11 voturi “pentru”, 

0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

Referitor la cel de-al optulea punct aflat pe ordinea de zi, domnul consilier PNL 

Gheorghe Adrian, intreaba cine se ocupa de implementarea acestui proiect, Asociatia 

Fortes sau Scoala. 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, raspunde, de implementarea acestui 

proiect se ocupa Asociatia Fortes, dar cu sprijinul Scolii. 



                                                                                                   

Fiind epuizate discutiile referitoare la al optulea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea Politicii 

educationale Edu-Forte si a Planului de masuri- implementarea educatiei nonformale in 

curricula formala – in cadrul proiectului Tinerii si societatea civila – mecanis de 

dezvoltare locala, SIPOCA 987 Cod SMIS 150960- fiind admis in forma initiala cu 11 

voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

Nefiind discutii referitoare la al noualea punct aflat pe ordinea de zi, se supune la 
vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de 
venituri si cheltuieli al comunei Podgoria, pe luna AUGUST 2023- fiind admis in forma 
initiala cu 11 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva”. 

 
Doamna Rapeanu Violeta-in calitatea sa de ofiter de stare civila 

delegate prezinta  Raportul privind activitatea  de stare civila desfasurata pe 
perioada  14 iunie 2022-9 august 2023, la care nu sunt discutii. 

 

Intrebari, interpelari, raspunsuri  

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, ce se intampla cu apa la 

Plesesti, pentru ca a inteles oamenii au cerut apa, sprijin. 

Doamna consilier PNL, David Rodica, intervine si informeaza, ca oamenii au 

vrut sa faca miting, ca asa le-a sugerat domnul Primar, insa dansa nu crede asa ceva. 

Este vorba de animale, nu de oameni, pentru ca au secat fantanile. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, spune ca a fost o solicitare 

telefonica, in acest sens. Arata, ca apa mai este in Plesesti si ca a inteles ca se ia apa 

cu pompa, cu tubul si se vinde. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba daca  s-a semnat contractul 

pentru implementarea acestei investitii. 

 Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, precizeaza, ca il lasa pe 

domnul Primar sa raspunda, intrucat problema apei este forte delicata. Referitor la 

masina de tuns iarba de pe acostament-despre care s-a discutat sedinta anteriora, 

precizeaza ca  a facut referat pentru achizitionarea acestuia, dar in lista de achizitii  

nu este cuprinsa si nu sunt bani in buget . Lista de achizitii se poate completa avand 

sursa de finantare. Arata ca a trecut la emiterea de somatii catre debitori si ar putea 

avea excedent. 

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, apreciaza  ca la un tractor, era  

buna  si o cositoare normala. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, precizeaza, ca la Plesesti sunt 20 de 

persoane la ajutorul social; ar trebui sa iasa la ore mai mult, sa-si faca aceste ore. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, precizeaza ca la nivelul satului 

Plesesti, beneficiarii Legii nr. 416/2001 au ajutat si au efectuat orele la biserica, s-a 

strans gunoiul din centru si de la casele parasite, astfel ca beneficiarii de ajutor social 

si-au efectuat orele. Mentioneaza, ca nu exista sef la ajutorul social. 



                                                                                                   

Doamna consilier PNL, David Rodica, spune, ca din Darasti, din satul 

Plesesti, poate circula  cu Dacia Logan sau cu alte masini mai puternice,  insa, altii 

nu mai pot iesi. Sugereaza, ca tubul trebuie desfacut si refacut amplsamentul acolo. 

Dansa a carat 7 roabe de balast, pentru a putea face drumul practicabil. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, este de parere, ca interventia 

Primariei ar trebui sa fie mai prompta. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, ii raspunde, ca ieri a fost in 

comuna. 

Doamna consilier PSD, Iacob Ana Viorica, precizeaza, ca foarte multe gunoaie 

ies la suuprafata dupa ploaie. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, arata, ca de la Caminul de la Tigoiu 

in sus, apa a iesit pe drum pentru ca podurile sunt infundate si ca ar trebui facute 

niste interventii in acest sens. In satul nou, in partea spre Oratia, apa a adus pet-uri, 

vegetatie. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, spune, ca atunci cand se vor 

repara podurile, santurile, va interveni cu siguranta si in zona respectiva. 

Domnul consilier PSD, Nanescu Gheorghe, intervinne si intreaba, daca 

trebuie ca primarul sa curete santurile.Dansul reaminteste ca in trecut era 

obligativitatea  oamenilor, acum suntem comozi si ne dorim sa fim sprijiniti de 

Primarie in acest sens. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, considera  ca pe drumul Cotatcu - 

catre vale -  trebuie creata o alveola, sa nu mai iasa apa, pe drum atunci cand ploua. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, arata, ca, cu tractorul a 

incercat sa colecteze gunoaiele. 

Doamna consilier PSD, Iacob Ana Viorica, este de parere, ca aceste gunoaie se 

vor inmulti, daca nu vom lua masuri la modul serios 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, urmare analizei facute asupra 

incasarilor, urmeaza ca gunoiul vegetal sa fie colectat de la fiecare, individual. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, este de parere, ca aceasta problema 

s-ar putea rezolva prin atragerea de la Agentia Fondului de Mediu de fonduri. Se vor 

aduce incasari la bugetul local. Arata, ca gropile de gunoi sunt ilegale. A propus sa se 

monteze mai multe tomberoane in vederea depozitarii gunoiului selectiv. Apreciaza ca 

asa se intampla cand se promoveaza populismul. 

Domnul consilier PSD, Nanescu Dumitru, mentioneaza, ca stie, ca in trecut 

exista posibilitatea constrangerii, a amendarii. Este nemultumit, ca a disparut bunul 

simt, rusinea.  

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba, ce facem cu gropile din 

dreptul canalizarii. 



                                                                                                   

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, precizeaza, ca nu stie cine s-a 

ocupat, SC Concas sau Consiliul Local . 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, spune, ca trebuie remediata 

problema. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, reitereaza faptul, ca sistemul e 

deficitar si a sustinut aceasta chestiune intotdeauna. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba a cui a fost ideea cu 

astuparea gropilor si de ce atat de putin. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, ii raspunde, ca domnul Cristi 

– administratorul unei societati din municipiul Rm Sarat,  a promis ca ne da 5 tone 

de asfalt, care au si fost folosite. Mai erau necesare inca 5 tone, pentru acoperirea 

tuturor gropilor , dar vom vedeea ce vom face pe viitor. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba ce datorii mai avem. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, ii raspunde, ca pentru sedinta 

urmatoare, va fi informat de domnul Primar sau doamna contabil sa poata pune la 

dispozitie aceste date. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba, ce facem cu cainii. 

Doamna consilier PSD, Iacob Ana Viorica, ii raspunde, ca i s-au parut mai 

putini decat in alte UAT-uri. 

Domnul consilier PSD, Iosif Bogdan, intreaba ce este de facut in aceasta 

situatie, cainii sunt un pericol mai ales pentru batrani si copii. 

Domnul consilier PSD, Putrezeanu Adrian-Ciprian, relateaza o situatie, in 

sensul, ca iesea o fetita din biserica si s-au luat cainii de ea, erau sa o muste. Domnul 

Primar a spus ca in medie costa 500 lei/caine si ca vom interveni, dar cand si cum- 

nu se stie. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba, daca nu putem lua 

legatura cu o firma, cu o asociatie. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, ii raspunde, ca aproximativ10 

caini au luat cei de la Rm. Sarat. 

 Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, informeaza, ca a discutat cu 

doamna contabil, nu exista sume prevazute in buget, insa au cautat solutii si  oferte. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, arata ca trece si toamna acasta, insa 

trebuie avut in vedere pentru anul viitor, ca scoala si dispensarul  din satul Plesesti, 

au ramas de izbeliste. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, spune, ca i-a propus, 

domnului Primar. Trebuie sa rezolvam cumva cu problema apei la Plesesti. Noi am 



                                                                                                   

tras apa la Dispensar. Am facut adrese, am anuntat DSP-ul- referitor la cei din zona 

care aruncat deseuri acolo.  

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, este de parere, ca in toate institutiile 

s-au facut investitii, insa am ajuns in stadiul dificil. Nu mai avem nimic. Primar mai 

avem, care nu a facut nimic in mandatul acesta, e zero totul. 

Domnul viceprimar al comunei, Iorga Damian, ii raspunde, ca sunt si 

probleme care s-au rezolvat in acest mandat- aminteste de  caminul cultural din 

satul Podgoria care a fost finalizat. 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 
sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local al 
comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 31.08.2023, multumind tuturor celor 
prezenti  pentru participare. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedinte de sedinta,  
    

   David Rodica 
                                                  Secretar general,  
 

                    Rapeanu Violeta 


